Islands District Council

Agenda for the

District Facilities Management Committee Meeting
離島區議會

地區設施管理委員會會議議程
Date


 :
10 May 2010 (Monday)
日期

 :
2010年5月10日(星期一)
Time

 :
2:00 p.m.

時間

 :
下午2時正
Venue

 :
Islands District Council Conference Room,

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road,

Central, Hong Kong
地點

 :
香港中環統一碼頭道38號海港政府大樓14字樓

離島區議會會議室
I
Confirmation of Minutes of the Previous Meeting held on 8 March 2010

通過2010年3月8日的會議記錄

II
Proposed Recreation and Sports Facilities Improvement Projects for Islands District in 2010/11

(Paper DFMC 11/2010)


2010/11年度離島區康樂及體育設施改善工程計劃

(文件DFMC 11/2010號)

III
Latest progress for the Project of Construction of Children Playground at Chung Wai Street, Area 25, Tung Chung New Town

(Paper DFMC 12/2010)

東涌新市鎮25地段松慧街加建兒童遊樂場工程計劃最新進展


(文件DFMC 12/2010號)
IV
Report on the Management of Leisure and Cultural Services Department’s District Facilities in Islands District between February and March 2010

(Paper DFMC 10/2010)

康樂及文化事務署於2010年2月至3月份在離島區內設施管理的匯報

(文件 DFMC 10/2010號)
V
Progress Report on Approved DC Funded ‘District Minor Works Projects’ for 2008/2009 and 2009/2010


(Paper DFMC 13/2010)


2008/2009及2009/2010年度獲通過由區議會撥款施行的‘地區小型工程’
進度報告


(文件 DFMC 13/2010號)

VI
Date of Next Meeting


下次會議日期
